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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2010-03-04 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Staffan Hed, 

Marie Binglöv 
  
1. Mötets öppnande 
 Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 

4. Val av justerare 
 Marie Binglöv utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 

6. Ekonomirapport 
Ekonomin ser fortsatt bra ut, tävlingsintäkterna har ökat då vi under vintern haft ca 600 fler 
par som spelat på klubben. 

    

7. Tävlingsrapport 
 Antalet spelare på klubben har ökat jämfört med föregående år, säsongen 2009 hade 3185 

par spelat på klubben fram till mars månad, i år är vi uppe i 3812. 
 
8. Trivselkommitténs rapport 

• Lågfärgstävlingen den 28 februari med förtäring blev en stor succé. 40 par deltog 
och alla var mycket nöjda. 

• Till påskveckans tävlingar bestämdes att det sedvanligt skall vara ägg som priser. 
Det skall även köpas in påskgodis som klubben bjuder på. 

• Det finns nybörjare som gärna vill åka ut och spela tävlingar. Gun skall kolla upp 
vilka bridgeresor som erbjuds för mindre rutinerade. 

 

9. Rapport från FSB och DFB 
 Då Calle ej var närvarande hoppades denna punkt över.. 
 
10. Övriga frågor 

• Mats har fått en förfrågan från Teknikcollege som söker meningsfulla uppgifter för 
sina elever. Mats föreslog att vi kunde låta tillverka en plakett/pristavla för Filbyter 
Cup där det graveras en skylt för varje års vinnare. Styrelsen tyckte att detta var ett 
bra förslag. Detta innebär ingen kostnad för klubben. 

• Klubben skall även i år försöka anordna en bussresa till Örebro under SM-veckan. 
Staffan skall anmäla till FSB. Norrköpingsbridgen har lämnat en förfrågan om 
eventuell samkörning. Vi skall undersöka om det går att lösa utan att avfärden från 
Linköping behöver tidigareläggas alltför mycket. Även Motala har frågat om detta 
men styrelsen ansåg inte att det var lösbart att samordna detta. 
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11. Nästa styrelsemöte 
 Nästa möte torsdagen den 8 april klockan 17.00. 
  
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 Magnus Berg    Mats Sjöberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 Marie Binglöv   


